

SAINT HONORE



Royal Coloseo

This model instantly intrigues observers and draws all eyes. Although the resemblance is not entirely obvious, there is a definite sense of déjà vu. That is doubtless because the Royal Coloseo revives the spirit of the Speed Boat model, bringing it firmly back to centre-stage on the watchmaking scene. The newcomer retains all the charm of the stellar model from the year 2000s. Loyal to its tradition of innovation, Saint-Honoré has enriched it with its latest touch: the “Éclair™” (lighting bolt) touch. A magnificent bezel is thus enhanced by a unique “diamond-pavé effect” motif composed of three rows shining like diamonds and representing 267 distinctive assets. Associated with a finely decorated and gem-set mother-of-pearl dial, this impressive feat of fine craftsmanship catches the light at the slightest move of the wrist and sparkles like the precious stone itself. The redesigned case is adorned with a crown topped with a black onyx, the signature of the Coloseo line, and proves that one can command attention while measuring a dainty 37 mm in diameter. And since everything becomes it so well, the Royal Coloseo is fitted with a trendy leather strap or a steel mesh bracelet. To be worn like a piece of jewellery!

Movement	Quartz
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	PVD pink gold-plated steel, 38 mm “Éclair™” bezel and crown topped with a black onyx Sapphire crystal Water-resistant to 30 m / 3 ATM
Dial	White mother-of-pearl 8 diamond hour-markers (0.05 cts) and 4 applied Roman numerals Date window at 6 o'clock
Bracelet/Strap	PVD pink gold-plated steel with matching folding clasp

SAINT HONORE



Royal Coloseo

D'emblée elle intrigue, attire les regards. La ressemblance n'est pas flagrante, mais il y a un je-ne-sais-quoi de déjà-vu. C'est que la Royal Coloseo, ravive et ramène sur le devant de la scène tout l'esprit de la Speed Boat. La nouvelle venue conserve le charme du modèle phare des années 2000. Fidèle à sa tradition d'innovation, Saint-Honoré y appose sa dernière touche : l'effet « Eclair™ ». Une lunette infiniment précieuse, et magnifiée par un travail unique de « pavé effets diamants », 3 rangées avec l'éclat du diamant pour 267 atouts distincts. Associé à un cadran de nacre finement décoré et serti, ce travail de la matière capture la lumière au moindre mouvement du poignet et scintille à l'image de la pierre précieuse. La boîte redessinée est complétée par une couronne surmontée d'un onyx noir, signature de la ligne Coloseo et prouve que l'on peut être remarquée sans avoir à dépasser les 37 mm de diamètre. Et puisque tout lui va si bien, la Royal Coloseo s'accordera tant à un bracelet de cuir tendance ou qu'aux mailles d'acier. A porter comme un bijou !

Mouvement	Quartz
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier traité PVD rose, 38 mm Lunette « Eclair™ » et couronne surmontée d'un onyx noir Glace saphir Étanche à 30 m / 3 ATM
Cadran	Nacre blanche 8 index diamants (0.05 ct) et 4 chiffres romains en applique Guichet date à 6h
Bracelet	Acier traité PVD rose avec boucle déployante assortie